
ZAPISNIK SEJE ŽPS – ŽUPNIJA SV. FLORIJANA V TRZINU 

 
Zap. št. seje:     1/2 ___      Dne:      17. 10. 2016     

Pričetek seje:   19:30 ___     Zaključek seje:    20:50     

  

Prisotni: ŽPK Boštjan, dr. Bogdan Dolenc, Miha Bevk, Matic Mušič, Roman  

Cimerman, Dani Ložar, Jaka Ložar, Tine Breznik (GS), Franc Banko, Vera Maglica 

 

Odsotni: Manuela Kompara, Silvo Batis, Ivan in Majda Mušič_______________ 

(opravičena), Jernej Rebolj (GS) (bolan)      ____ 

 
Začetna misel: 
Po uvodni molitvi je dr. Bogdan Dolenc namenil nekaj besed o 500. obletnici 
reformacije, ki jo bomo obeležili v naslednjem letu. Na kratko je spregovoril o 
Martinu Lutru in reformah, za katere si je prizadeval, in pa tudi o skupni 
obeležitvi 500. obletnice reformacije. Poudaril je, da to nebo praznovanje, pač 
pa skupna obeležitev Rimokatoliške in Evangeličanske cerkve.  
 
 
Točke dnevnega reda: 

1. Cerkev: projektna skupina za sodelovanje z občino   ____ 

2. Tabla o odgovornosti – postavitev________    ____ 

3. Pogled naprej: datumi, predlogi      ____ 

4. Razno         ____ 

5.            ____ 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

1. TOČKA DNEVNEGA REDA: Cerkev: projektna skupina za sodelovanje z 

občino 
Gospod župnik Boštjan je prisotne člane ŽPS seznanil, da ga je, po objavi v Odsevu 

(glede praznovanja 500. letnice obstoja naše cerkve), neformalno obiskal podžupan in 

se strinjal, da bi se moralo na občini začeti končno kaj premikati glede obnove naše 

farne cerkve. 

 

Zaradi tega je gospod župnik predlagal, da se v župniji sestavi projektna skupina za 

sodelovanje z občino pri pogovorih na to temo.  

V projektno skupino bodo tako vključeni člani GS (Tine Breznik, Jernej Rebolj) in dva 

ključarja (Roman Cimerman, Franc Banko). 



 

Konkretnih pobud s strani občine zaenkrat še ni bilo. 

 

Na Občini bo sicer 26.10. potekala seja, kjer bo na dnevnem redu tudi nekaj v zvezi s 

cerkvijo – seje se bo udeležil Roman Cimerman. 

 

 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: Tabla »Na lastno odgovornost«                  
Pri starem župnišču in pri cerkvi bosta kmalu novi tabli, na katerih bo pisalo »Gibanje 

na lastno odgovornost.« S tem bodo uporabniki parkirišča pri starem župnišču, in 

ljudje, ki obiskujejo cerkev obveščeni, da sami za svojo varnost lahko naredijo največ 

če so izdatno previdni, sploh v zimskim mesecih in podobno. 

 

Gospod župnik je apeliral na ključarja Romana, da skupaj pogledata, kaj vse je potrebno 

postoriti za namestitev tabel. 

 

3. TOČKA DNEVNEGA REDA: Datumi in pogled naprej    
- 22.11. praznuje sveta Cecilija, zavetnica cerkvenih pevcev. Večer prej, v ponedeljek 

21.11., bomo po sv. maši pripravili pogostitev za pevce. 

- Naslednja seja ŽPS bo v ponedeljek, 28.11., po sveti maši 

  

4. TOČKA DNEVNEGA REDA: Razno      ____ 
Pod točko »razno« smo se dotaknili letošnjih jaslic in odločili, da bodo jaslice tudi letos 

v depali kapeli, kot je bila to praksa že prejšnja leta. Za pomoč oziroma postavljanje 

jaslic naj bi bil neuradno pripravljen g. Ivan Bogovič (s tem nas je seznanil g Tine in pa 

gospod župnik ?). 

g. Tine Breznik bo pri g. Ivanu preveril, če je res pripravljen sodelovati pri postavitvi 

jaslic. Ga. Vera bo pokazala, kje se kaj nahaja ipd. 

 

 

 

 

Določili smo datum za naslednji sestanek seje ŽPS: ponedeljek, 28.11. po sv. maši. 

 

 

Sprejete odločitve: 

- Predstavniki projektne skupine za sodelovanje z občino: GS (Tine B., 

Jernej R.) in oba ključarja (Roman C., Franc B.) 

- Jaslice bodo postavljene v depali kapeli 

 

 

Zapisnikar: Miha BEVK 


